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فرصت ۴۸ ساعته کمیته انضباطی به ساپینتو
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال به 
س�رمربی استقلال ۴۸ س�اعت فرصت 
داد تا نسبت به حرکت ناشایستی که در 

بازی مقابل ملوان انجام توضیح دهد.
به گ��زارش ایرن��ا به نقل از فدراس��یون 
فوتبال، بر اس��اس اعلام کمیته انضباطی با 
توجه به تخلف ریکاردو س��اپینتو سرمربی 
تیم فوتبال استقلال در دیدار مقابل ملوان 
مبنی بر رفتار غیر ورزش��ی نامبرده می تواند تا ٤٨ ساعت نسبت به ارائه دفاعیات کتبی خود 
در ای��ن خص��وص اقدام کند. کمیته انضباطی فدراس��یون فوتبال بر اس��اس گزارش مقامات 
رسمی مسابقه، مستندات و بررسی دفاعیات سرمربی استقلال در این خصوص تصمیم گیری 
خواهد کرد. گفتنی است سرمربی پرتغالی آبی پوشان تهرانی در نیمه نخست دیدار با ملوان به 

برانکاردِ مقابل نیروهای هلال احمر با پا ضربه زد.
 

نامه فیفا و AFC به فدراسیون فوتبال؛ 

درباره اظهارات نمایندگان مجلس توضیح دهید
و  فوتب�ال  جهان�ی  فدراس�یون 
کنفدراس�یون فوتبال آسیا در نامه ای 
مش�ترک خواهان توضیح فدراسیون 
برخ�ی  اظه�ارات  درب�اره  فوتب�ال 

نمایندگان مجلس شده اند.
ب��ه گزارش ایرن��ا، نامه مش��ترک فیفا و 
AFC که به امضای برخی از مسئولین این 
دو نهاد رس��یده به فدراسیون فوتبال ایران ارسال شد. در این نامه از فدراسیون فوتبال ایران 
درخواست شد تا روز ٢٠ آگوست پاسخ خود را در خصوص گزارش های رسانه ای منتشر شده 
از اظهارات برخی نمایندگان مجلس و حفظ اس��تقلال فدراس��یون بر اساس قوانین و ضوابط 
فیفا و AFC ارائه نماید. پس از این نامه قرار است فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران 
با تاکید بر حفظ استقلال کامل و اجرای دقیق و شفاف اساسنامه در برگزاری انتخابات هشتم 

شهریور نسبت به تهیه پاسخ لازم در مهلت مقرر اقدام کند.

سرمربی تیم والیبال مس سونگون معرفی شد
سرمربی سابق تیم والیبال شهرداری 
تبریز به عنوان س�رمربی تیم والیبال 

مس سونگون معرفی شد.
به گزارش ایرنا، با حکمی از س��وی رسول 
خطیبی، عادل بناکار رسما به عنوان سرمربی 
نارنجی پوشان معرفی ش��د. بناکار سرمربی 
خوش نام والیبال  آذربایجان شرقی، هدایت 
تیم تازه تاس��یس مس س��ونگون را در لیگ 
دسته یک کشور به عهده خواهد داشت. همچنین دستیاران عادل بناکار و اعضای تیم والیبال مس 
سونگون، نیز رسما معرفی شدند. اعضای دیگر تیم شامل نادر هوشیار )کمک مربی(، رضا عباسی 
)کمک مربی(، سعید شربت اوغلی )کمک مربی(، شهروز بزرگی )بدنساز( و آرمان آراسته )دکتر( 
هستند. باشگاه مس سونگون ورزقان بعد از تیم فوتسال در رشته های تکواندو، شمشیربازی، دو و 

میدانی، شیرجه و شطرنج این بار در رشته والیبال تیمداری خواهد کرد.

کسب ۲ مدال طلای المپیاد دانش آموزی توسط 
ووشوکار آذربایجان شرقی

موفق  آذربایجان ش�رقی  ووش�وکار 
شد در مسابقات المپیاد استعدادهای 
برتر دانش آموزی کشور به ۲ مدال طلا 

دست یابد.
به گزارش ایرنا، علی ولی زاده، ووش��وکار 
نوج��وان آذربایج��ان ش��رقی موفق ش��د 
در بخ��ش تال��و و در فرم های جین ش��و و 
چیانگ شو ۲ مدال خوش رنگ طلا را از آن 
خود کند. محمد گنجی نژاد نیز به عنوان مربی در کنار ولی زاده بوده و نقش بسزایی در کسب 
این ۲ مدال ایفا کرد. مس��ابقات ووشو المپیاد استعدادهای برتر دانش آموزی کشور از ۲۵ الی 

۲۹ مردادماه در استان البرز در حال برگزاری است.

خداحافظی ملی پوش تبریزی هاکی از بازی های ملی
س�جاد ممی زاده، بازیک�ن تیم ملی 
هاکی داخل سالن کشورمان با انتشار 
پس�تی در فضای مجازی اعلام کرد از 

بازی های ملی کناره گیری می کند.
به گزارش ایرنا، ممی زاده که طی روزهای 
اخیر همراه تیم ملی هاکی داخل سالن در 
مسابقات آس��یایی ۲۰۲۲ تایلند به عنوان 
نائب قهرمانی رس��یده بود، در قس��متی از 
پیام خداحافظی خود از بازی های ملی آورده است : امروز  بعد از ۲۱ سال فعالیت حرفه ای 
در رشته هاکی بایستی در عرصه ملی، برای جوانترها جا باز کرده و به رشد بیش از پیش این 
رش��ته کمک کنم. وی افزود: در طول س��ال های گذشته خاطرات شیرین و شاید تلخ زیادی 

داشته باشم که همگی لازمه پیشرفت بوده و منجر به کسب تجربیات گرانبها شده است.
وی ضمن تقدیر و تشکر از اعضاء خانواده و عوامل فدارسیون هاکی و تیم ملی و هیات هاکی 
آذربایجان شرقی، در همراهیش در طول دوران بازی، برای تیم ملی در بازی های جام جهانی 
آفریقای جنوبی آرزوی موفقیت کرده و ابراز داشته از این پس با تمرکز در عرضه باشگاهی در 
خدمت رشته هاکی خواهد بود. گفتنی است، سجاد ممی زاده در عضویت باشگاه نیزیپ بلدیه 

اسپور ترکیه می باشد و همراه این تیم در سوپرلیگ هاکی این کشور مشغول بازی است.

ناظمی: به موفقیت خاتون بم در باشگاه های آسیا امیدوارم
مس�ئول برگزاری مس�ابقات فوتبال زنان گفت: تیم خاتون بم پرافتخارترین تیم 
لیگ برتری فوتبال زنان ایران اس�ت و به موفقیت این تیم در جام باشگاه های آسیا 

امیدوارم.
گلاره ناظمی در گفت وگو با ایرنا درباره جام باش��گاه های فوتبال زنان آس��یا، اظهار داشت: 
تیم خاتون بم پرافتخارترین تیم لیگ برتر فوتبال زنان ایران اس��ت و هش��ت دوره قهرمانی 
را در کارنامه خود ثبت کرده اس��ت که به نوعی یک رکورد حس��اب می شود و این موضوع از 
تواضع مربیگری مرضیه جعفری س��رمربی بمی ها اس��ت. وی افزود: به عملکرد تیم خاتون بم 
در جام باشگاه های آسیا خیلی امیدوارم. همانطور که تیم شهرداری سیرجان در این رقابت ها 
خوب درخشید. هر چند امسال شراط سخت تر است و در ۲ گروه برگزار می شود، اما امیدوارم 

شرایط به گونه ای پیش برود که نماینده شایسته ما اتفاقات و نتایج خوبی را رقم بزند.
مسئول برگزاری مسابقات فوتبال زنان عنوان کرد: هرچند توقع موفقیت داریم، اما باید در 
نظر بگیریم که این شروع کار است. جا دارد تا از مدیرعامل باشگاه خاتون بم هم تشکر کنم 
زی��را یک اردوی اروپایی برای این تیم تدارک دید و ۲ دیدار دوس��تانه هم برگزار کردند. این 

اقدامات جای تشکر دارد که مدیر باشگاه نگاه ویژه ای به فوتبال زنان دارد.
وی با اش��اره به اینکه لیگ برتر فوتبال زنان طبق روال هر سال از مهر آغاز می شود، گفت: 
ای��ن رقابت ها اواخر مهر با ۱۲ تیم طی ۲۲ هفته برگزار می ش��ود. ۲ تیم س��ارگل بوش��هر و 
ملی پوشان شهرکرد به لیگ پایین تر سقوط کردند و تیم های ایساتیس فارس و بادرود تهران 
امتیاز حضور در فصل جاری را دارند. ناظمی یادآور ش��د: در فصل گذشته رقابت خوبی میان 
تیم ها در لیگ برتر بود و هر ساله روند رو به رشدی داریم؛ اما از طرفی فوتبال زنان مشکلات 
مال��ی زیادی دارد و گاهی اوقات خبرهایی مبنی بر انحلال برخی تیم ها نیز مطرح می ش��ود. 
امیدوارم این مس��اله در لیگ تاثیرگذار نباش��د. این داور بین المللی فوتسال همچنین گفت: 
ابلاغ قضاوت در جام ملت های فوتسال مردان آسیا را در کویت دارم و امیدوارم بتوانم در این 

رقابت ها حضور داشته باشم.

عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی: سرمربی تیم 
تراکتور گفت: به دنبال جذب بازیکنانی هستیم 
ک�ه واقعا بتوانند به ما کم�ک کنند. نمی خواهم 
اس�م بازیکن بی�اورم و از نق�ل و انتقالات تیم 

تاکنون رضایت دارم.
عصرآزادی آنلاین، قربان بردیف در نشست خبری 
قبل بازی با ذوب آهن اصفهان، اظهار داش��ت: ذوب 
آهن تیم خوب با س��ازماندهی ب��الا دارد. آنان دفاع و 
ضدحمله را بلد هس��تند. بازیکنانش��ان می  دانند که 

چگونه باید در فاز دفاع و حمله شرکت کنند.
وی افزود: ما برای هماهنگ ش��دن با فوتبال ایران 
ب��ه زمان نیاز داریم. فکر کن��م در پنج هفته ابتدایی 
شرایط مناسبی برای ادامه لیگ پیدا خواهیم کرد. ما 
همچنان به دنبال جذب بازیکن هس��تیم، اما پروسه 
جذب بازیک��ن جدید و هماهنگی آنان با تیم زمان بر 
اس��ت. بردیف در خصوص شناختش از فوتبال ایران، 
گفت: اینج��ا بازی ها فش��ار بالایی دارن��د، بازیکنان 
به دنبال برنده ش��دن هس��تند و هر ک��دام از تیم ها 

می خواهند با تاکتیک خودشان  پیروز شوند.
وی ب��ا بیان اینکه عملک��رد دفاعی یک تیم تنها بر 
عهده سه یا چهار نفر نیست، افزود: دفاع تیمی برای 
ما مهم اس��ت، دریافت دو گل امتیاز منفی بوده و به 

دنبال رفع این نقطه ضعف هستیم.
س��رمربی تیم فوتبال تراکتور با بیان اینکه حتماً تا 
پایان نقل و انتقالات بازیکنان جدیدی جذب خواهیم 

ک��رد، ادام��ه داد: به دنبال جذب بازیکنانی هس��تیم 
که واقعا بتوانند به ما کمک کنند. نمی خواهم اس��م 
بازیکن بیاورم و از نقل و انتقالات تیم تاکنون رضایت 

دارم، اما بازهم به نفرات جدید نیاز داریم.
وی در خصوص بازیکنان جدا ش��ده تیمش، اضافه 
کرد: ب��ه دنبال جذب بازیکن جدی��د به جای نفرات 
جدا ش��ده هستیم و به دو الی سه بازیکن جدید نیاز 

داریم. بر اساس شرایط، احتمال جدایی یک نفر دیگر 
وجود دارد.

بردیف با بیان اینکه بازی کردن بدون هواداران یک 
موضوع منفی برای تراکتور اس��ت، توضیح داد: نقش 
مهم ه��واداران را در نحوه بازی کردن تیم، می دانیم. 

حضور هواداران در کیفیت بازی تأثیر می گذارد.
وی ادام��ه داد: مذاکره با آقای حجت حق وردی و 

سایر بازیکنان را ادامه می دهیم و همه چیز طی چند 
روز آتی مشخص خواهد شد.

سرمربی تیم فوتبال تراکتور در خصوص محرومان 
و مصدومان تیمش، خاطرنش��ان کرد: بازیکن محروم 

و مصدوم نداریم.
وی در خص��وص می��زان رضایت��ش از بازیکن��ان 
تراکت��ور، گفت: عملکرد بعضی ها خوب بوده و برخی 
دیگر انتظارات را برآورده نکرده اند. ما برای هماهنگی 
به زمان نیاز داریم. باش��گاه تراکتور هر کس که لازم 
داشته ام را جذب کرده است، لیستی دیگر از بازیکنان 
مورد نیاز را به باش��گاه داده ام که مذاکره با آنان ادامه 
دارد. باشگاه من را برای جذب بازیکنی مجبور نکرده 
و تمام��ی نق��ل و انتقالات تیم با تصمی��م من انجام 

می شود.
بردیف تش��ریح کرد: می خواهیم به آن شکلی بازی 
کنی��م که هواداران انتظار دارند. ما باید به هماهنگی 
دس��ت یابیم؛ چرا که بازیکنانی داریم که از لیگ های 
مختل��ف آمده اند و مطمئن هس��تم ک��ه خیلی بهتر 
می ش��ویم. س��رمربی تیم فوتبال تراکتور خاطرنشان 
کرد: هر تیم برای برد بازی می کند و مطمئن هستم 
بازی س��ختی داری��م؛ چرا که ذوب آه��ن تیم خیلی 

خوبی است.
 وی در خصوص ج��ذب دروازه بان ذخیره، توضیح 
داد: م��ا به ان��دازه کافی دروازه بان داری��م و به دنبال 

جذب بازیکن جدید در این پست نیستیم.

»یحیی گل محمدی« با وجود محرومیت، به دنبال گرفتن انتقام 
دیدار س�وپر ج�ام از فولاد اس�ت و »جواد نکونام« به نخس�تین 

پیروزی مقابل پرسپولیس در لیگ برتر می اندیشد.
به گزارش ایرنا، تیم های پرسپولیس تهران و فولاد خوزستان از ساعت 
۲۰:۳۰ دقیقه جمعه شب باید در هفته دوم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران به مصاف یکدیگر بروند. این حساس ترین بازی هفته خواهد بود که 

باید دید سرخ پوشان تهرانی و اهوازی در آن چه کار خواهند کرد.
ه��ر ۲ تیم در هفته اول به نتیجه و مقصود مورد نظر خود نرس��یدند. 
پرس��پولیس در اصفهان مقابل ذوب آهن با تساوی بدون گل متوقف شود 
و فولاد نیز به همین نتیجه در جدال با میهمان و هم استانی  خود صنعت 
نفت آبادان رضایت داد تا هر ۲ مس��ابقه بدون گل لیگ بیست ودوم تا به 

اینجا از دل دیدارهای این ۲ تیم بیرون آمده باشد.
جدال یحیی گل محمدی و جواد نکونام در این مس��ابقه می تواند حائز 
اهمیت باش��د. ب��ا وجود اینکه یحیی به دلی��ل محرومیت نمی تواند کنار 

زمین حضور داشته باشد، قصد دارد با پیروزی در این دیدار ضمن از بین 
بردن فش��ارِ ایجاد شده روی تیمش، انتقام شکست در بازی سوپرجام را 

نیز بگیرد. آخرین تقابل ۲ تیم در تاریخ ۱٨ بهمن ۱٤۰۰ برگزار ش��د که 
تیم اهوازی با تک گل موس��ی کولیبالی به برتری مهمی دس��ت یافت و 
جام قهرمانی را بالای س��ر برد و اجازه نداد پرسپولیس به دومین عنوان 

متوالی اش برسد.
در س��وی مقابل جواد نکونام نیز انگیزه های خاص��ی دارد. او علی رغم 
نمایش خوبی که در جدال با تیم های بزرگ داشته هیچ وقت نتوانسته در 
لیگ برتر از س��د پرسپولیس بگذرد. نکونام تا به اینجا ۶ بار در لیگ های 
هجده��م، نوزدهم، بیس��تم و بیس��ت و یکم با هدایت نس��اجی و فولاد 
خوزس��تان، به مص��اف تیم پرطرفدار پایتخت رفت��ه که ماحصل آن پنج 
باخت و یک تس��اوی بوده اس��ت. این عملکرد ضعیف برای کسی که در 
آینده می تواند روی نیمکت تیم های بزرگ تر بنش��یند، نمی تواند چندان 
مثبت باشد. پرس��پولیس در ۲ بازی رفت و برگشت فصل قبل به برتری 
رس��ید. حال باید دید دوئل کاپیتان های اسبق تیم ملی فوتبال ایران در 

هفته دوم با چه نتیجه ای تمام می شود.

دوئل کاپیتان های اسبق تیم ملی؛

یحیی به دنبال انتقام، جواد در اندیشه نخستین برد مقابل پرسپولیس

رئیس کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال با رد الزام 
مج�وز ملی برای حض�ور تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آس�یا 
گفت: پس از استقلال، هفته آینده با مسئولان باشگاه پرسپولیس 

درباره مجوز حرفه ای جلسه خواهیم داشت.
مصطف��ی زارع��ی رئیس کمیت��ه صدور مج��وز حرفه ای فدراس��یون 
فوتبال در گفت وگو با خبرنگار ورزش��ی ایرنا اظهار کرد: نخستین جلسه 
کمیته صدور مجوز حرفه ای با باش��گاه استقلال برگزار شد و بیشتر یک 
آسیب شناسی از مشکلاتی بود که سبب شد سال گذشته مجوز این تیم 
صادر نش��ود. نواقص پرونده و دلایلی که کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام 
کرده بود را در این جلس��ه مرور و راهکاری های تکرار نشدن این اتفاق را 
را بررس��ی کردیم. رئیس کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال 
درباره اولویت های این کمیته گفت: بر اس��اس اولویت  ها، ابتدا بحث رفع 
تعلی��ق کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای را پیگیری کردیم که با کمک 
فدراسیون، درخواست رفع تعلیق را برای کنفدارسیون فوتبال آسیا ارسال 
کرده ایم. زارعی افزود: اولویت دوم، جلس��ه با باش��گاه هایی است که سال 
گذشته  صلاحیت حضورشان در آسیا تائید نشد، در این جلسات دلایلی 
که س��بب شده تا این تیم ها مجوز نگیرند را بررسی می کنیم. با توجه به 
اینکه به احتمال زیاد اس��تقلال به دلیل قهرمانی در فصل گذشته لیگ، 
یکی از س��همیه های ای��ران در فصل آینده لیگ قهرمانان اس��ت، ابتدا با 

این باش��گاه جلس��ه برگزار کردیم. وی درب��اره جمع بندی صورت گرفته 
در پایان جلس��ه با مسئولان باشگاه اس��تقلال خاطر نشان کرد: قرار شد 
باش��گاه استقلال چند موضوع را پیگیری کند؛ البته برخی مباحث مانند 
موضوع ورزشگاه خارج از حیطه اختیارات باشگاه بود که قرار شد با وزارت 
ورزش در این باره جلس��اتی برگزار ش��ود تا این مشکل را هم حل کنیم. 
بقیه مباحث محرمانه است و امکان انتشار در رسانه ها وجود ندارد. زارعی 
افزود: با توجه به صحبت هایی که داش��تیم باش��گاه استقلال فعالیتش را 

برای گرفتن مجوز حرفه ای آغاز کرده و اقدامات خوبی انجام داده  اس��ت. 
در مجموع با توجه به زمان مناس��بی که برای تکمیل مدارک در اختیار 
داریم، امیدوارم اتفاقات س��ال گذش��ته تکرار نشود. رئیس کمیته صدور 
مجوز حرفه ای با اش��اره به اینکه جلس��ه بعدی با تیم پرسپولیس برگزار 
می ش��ود، تصریح کرد: پس از استقلال، با ۲ باشگاه پرسپولیس و گل گهر 
که س��ال گذشته مجوز نگرفتند، جلس��ه خواهیم داشت  که هفته آینده 
این جلس��ه با باشگاه پرسپولیس برگزار می شود. زارعی با بیان اینکه این 
جلس��ات با تمام تیم های لیگ برتری برگزار می ش��ود، افزود: با توجه به 
اینکه امس��ال همه باش��گاه ها باید مجوز حرفه ای بگیرند، جلسه با همه 
تیم های لیگ برتری و در چند بخش انجام خواهد شد. جلسه های اولیه به 
منظور افزایش آگاهی باش��گاه ها است و در ادامه جلسات  از آنها می خواهیم 
که مدارک لازم را در س��امانه AFC بارگذاری کنند. ارتباط تیم ها با کمیته 
صدور مجوز حرفه ای با باشگاه ها به رد یا تائید شدن مجوز محدود نمی شود و 
ادامه دار خواهد بود. رئیس کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون فوتبال در 
واکنش به برخی صحبت ها درباره کنار گذاشتن تیم های ایرانی از فصل آینده 
لیگ قهرمانان در صورت نداشتن مجوز ملی، گفت: مجوز ملی در آئین نامه 
صدور مجوز گنجانده شده اما کنفدراسیون فوتبال آسیا الزامی یا غیرالزامی 
بودن آن را بر عهده فدراسیون فوتبال گذاشته است. همچنین تعیین معیارها 

هم بر عهده فدراسیون است.

زارعی: مجوز ملی برای حضور در لیگ قهرمانان فوتبال آسیا الزامی نیست

بردیف: هر بازیکنی که خواستم جذب شده است
 دروازه بان جذب نخواهیم کرد

هاشمیان: با ایجاد اتحاد در تیم  ملی، می توانیم موفق باشیمورزشکاران خاصی که عنوان بیماران خاص را یدک می کشند
گاه��ی در میادین ورزش��ی، ورزش��کارانی عن��وان قهرمانی را 
بدست می آورند که هزاران فرد سالم از کسب این عناوین ناتوان 
هستند، و در نامگذاری این فدراسیون ها از ورزش بیماران خاص 

و پیوند اعضا نام برده می شود.
س��رمربی تیم ملی اس��کواش بیماران خ��اص و پیوند اعضا در 
گف��ت و گو با ایرنا با اش��اره به میزبانی تبری��ز در دومین اردوی 
انتخاب��ی تیم ملی، افزود: ای��ن اردو در راس��تای انتخاب نهایی 
ورزش��کاران مستعد برای اعزام به مسابقات استرالیا که فروردین 

۱٤۰۲ برگزار خواهد شد، در حال برگزاری است.
ریحانه حبیب پور عنوان کرد: این اردو در بخش بانوان با حضور هفت ورزش��کار و گ در بخش آقایان با ۶ 

ورزشکار از ۲۵ تا بیست و نهم مرداد جاری در حال انجام است.
حبیب پور با بیان اینکه در بخش بانوان نماینده ای از استان میزبان نداریم، اضافه کرد: ولی در بخش آقایان 
تنها نماینده آذربایجان شرقی، حسین رضایی عنوان دار چندین دوره مسابقات بین المللی و دارنده مدال نقره 

مسابقات ۲۰۱۹ نیوکاسل انگلیس در این اردو حضور دارد.
وی یادآور ش��د: بعد از اتمام این اردو، اردوهای متمرکز پیگیری خواهد ش��د و در رش��ته های بدمینتون، 
اسکواش، تنیس هاکی، پینگ پونگ، گلف، شنا، دو و میدانی و شنا توسط مربیان مستقل نفرات برتر انتخاب 
شده و تیم ملی هر رشته ورزشی بیماران خاص و پیوند اعضا بسته شده و به صورت دسته جمعی برای حضور 

در مسابقات استرالیا اعزام خواهند شد.
س��رمربی تیم ملی اس��کواش بیماران خاص و پیوند اعضا اضافه کرد: این اردو اولین اردوی انتخابی خارج از 
استان تهران بود که در شهر زیبای تبریز تجربه کردیم و جا دارد از تلاش های مسئولین امر تشکر ویژه داشته 

باشم چرا که از حیث سالن، خوابگاه، غذا و دیگر برنامه های تدارکاتی راضی هستیم.
وی در خصوص جایگاه تیم ملی بیماران خاص و پیوند اعضا اظهار کرد: در سطح جهانی جایگاه قابل قبولی 
را کس��ب کردیم و در مس��ابقات س��ال قبل، بعد از انگلیس و آمریکا جایگاه سوم را در بین ۵۷ کشور بدست 
آوردیم. حبیب پور خطاب به بیماران خاص و افرادی که پیوند اعضا داشته اند، این نوید را داد که انجام فعالیت 
های ورزشی امید به زندگی و همچنین بهبودی قابل قبولی را در افراد مشتاق و پیگیر بوجود آورده است که 

انجام آزمایشات مستمر آن را به اثبات می رساند.
حس��ین رضایی، بازیکن تبریزی و دبیر هیات ورزش های بیماران خاص و پیوند اعضا نیز با اش��اره به اینکه 
۱۵ س��ال پیراهن تیم ملی را بر تن دارد، خاطرنش��ان کرد: تا به حال در  ۱٨ تورنمنت خارجی شرکت داشته 

ام و مقام نایب قهرمانی را کسب کردم.
وی با توضیح این که رش��ته تخصصی خودم  بدمینتون می باش��د، بیان داش��ت: بدلیل نزدیکی رشته های 

ورزشی این هیات و درگیری عضلات در این رشته های ورزشی، در رشته اسکواش نیز فعالیت دارم.
بدمینتون باز تبریزی با بیان اینکه مشکل اصلی ما عدم توانایی جذب جامعه هدف در رشته های فعال این 
هیات ورزشی می باشد، اظهار داشت: افراد به دلیل ترس از پس زدن عضو پیوندی و ایجاد شرایط خطرناک 
برای بیماران خاص به سمت این رشته حرکت نمی کنند و این درحالی است که انجام فعالیت های ورزشی 

کیفیت زندگی را در بین علاقه مندان افزایش داده و تاثیرگذار می باشد.

مربی تیم ملی فوتبال معتقد است که تنها در صورت 
ایج�اد اتح�اد در تیم، موفقی�ت در جام  جهانی میس�ر 

خواهد شد.
به گزارش ایرنا، وحید هاش��میان مربی تیم ملی فوتبال که 
برای تماشای بازی ملی پوش��ان ایرانی شاغل در لیگ قطر به 
این کشور رفته اس��ت، در این باره گفت: مدتی لیگ های دنیا 
تعطی��ل بود و همه تیم ها در اردوهای آمادگی بودند و بازی ها 
برگزار نمی ش��د اما از روزی که مسابقات چه داخل و خارج از 
ایران دوباره آغاز شده، طبق برنامه ای که دراگان اسکوچیچ به 

مربیان داده است، بازی های لیگ ایران را می بینیم و همچنین بازیکنانی که در خارج از کشور هستند را 
هم زیر نظر داریم و با آنها درباره شرایط آمادگی شان صحبت می کنیم.

وی افزود: در ماه سپتامبر)شهریورماه( آخرین اردوی آمادگی مان را برای جام جهانی داریم و باید ملی 
پوشان را زیر نظر بگیریم و به همین خاطر به قطر آمده ام.

هاش��میان درباره برنامه اش در قطر اظهار داش��ت: ابتدا بازی امید ابراهیمی را در تیم الوکره دیدم. در 
ادامه قرار بود بازی میلاد محمدی را در تیم العربی تماشا کنم که متاسفانه وی مصدوم شد و بازی نکرد. 
در ادامه به تمرین الاهلی رفتم و تمرین ش��جاع خلیل زاده و محمدرضا کنعانی زادگان را زیر نظر گرفتم، 

امروز هم بازی تیم کنعانی و شجاع یعنی الریان را تماشا کردم.
مربی تیم ملی فوتبال که برای تماش��ای بازی الریان در استادیوم احمد بن علی الریان حاضر شده بود، 
خاطرنش��ان کرد: صد روز دیگر در این ورزش��گاه با ولز بازی داریم، یک بازی خوب و قطعا سنگین برای 
م��ا خواهد بود، امیدواریم با تیمی که داریم و اتحادی که به وجود خواهد آمد، بتوانیم بازی خیلی خوبی 

انجام بدهیم و اتفاقات خوبی را برای تیم ملی و طرفداران فوتبال ایران رقم بزنیم.
هاشمیان با اشاره به امکانات قطر برای میزبانی، تاکید کرد: با توجه به امکانات خوبی که در قطر وجود 
دارد، مهم این است که نمایش خوبی داشته باشیم. مهم اردوها و بازی های تدارکاتی است که بتوانیم از 
آن استفاده کنیم و با یک آمادگی خوب وارد جام جهانی شویم و از بازی اول نمایش خوبی داشته باشیم. 
مربی تیم ملی فوتبال اظهار داش��ت: تمام تیم های حاضر در ج��ام جام جهانی از کیفیت خوبی برخوردار 
هس��تند و یک دوره بس��یار سخت را برای حضور در قطر پش��ت سرگذاشته  و برای این مسابقات انتخاب 
شده اند. به همین خاطر اگر بگوئیم که یک بازی را ببریم صعود می کنیم یا یک بازی را ببازیم یا مساوی 

کنیم، کار تمام است، درست نیست و همه چیز تا روز آخر بازی ها به هم گره خواهد خورد.
هاش��میان ب��ا بیان اینکه یک تیم خ��وب و با انگیزه با بازیکنان و کادر فنی خ��وب داریم، تصریح کرد: 
امیدوارم اتحاد هم برقرار ش��ود تا یک جو خوب در تیم ملی داش��ته باشیم. به تیم ملی بسیار امید دارم و 
امیدوارم در س��ه بازی نتایج بس��یار خوبی کس��ب کنیم و در صورت صعود به دور بعد هم روند خوب مان 

را ادامه دهیم.
وی در پایان گفت: چه بازیکنان و چه کادر فنی و چه مدیران، باید تمام سعی مان را برای تیم ملی انجام 
دهیم تا وقتی که از زمین بازی بیرون می آییم خوشحال باشیم که تمام توان مان را برای تیم گذاشته ایم 

و وجدانمان راحت باشد، این کار باعث می شود نتایج خوبی رقم بخورد.


